

- ◆ 客户在收到样品后，通常会提供反馈，如“质量很好”或“颜色很漂亮”。
- ◆ 客户可能会要求修改，如“颜色太深了”或“字体太小了”。
- ◆ 客户可能会要求提供生产时间表，如“什么时候能发货”。
- ◆ 客户可能会要求提供发票或收据，如“请提供发票”。
- ◆ 客户可能会要求提供样品照片，如“请发给我样品的照片”。

客户反馈



时间： 2016-11-25 16:52:13
 收件人： sales29@accaps.com <sales29@accaps.com>
 附件： 2个 [Colour indication.jpg ...]

Hello Jessie,

The sample looks really amazing!
 We received it yesterday, it definitely lived up to our expectations.
 Thanks for making such a beautiful cap fur us.

We would like to order 200 pieces of this cap, with one change:
 Can these ones be of size 58 (and not 56 as the sample)?
 I think we thought our heads to be smaller than they actually are (kkkk)

Furthermore, we would also like to order a sticker for on the cap.



Re: Pictures of pre production sample

发件人： harrison@accaps.com
 时间： 2016-12-08 11:52:02
 收件人： sales29@accaps.com

Hi Jessie!

Lovely to hear from you, I have been looking forward to it a lot!
 Wow! Thank you very much Jessie, the sample looks absolutely perfect!!! I love it :~)
 You can indeed go ahead with mass production now!

Thanks again! Can't wait for next update!

Regards,

Harrison.



客户反馈





□□□□□□

SHIPPING



Great service is
our mission!!

